

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAPAN LISAN**  
**MESYUARAT KETIGA, PENGGAL KETIGA,**  
**PARLIMEN KETIGA BELAS,**  
**MAJLIS MESYUARAT DEWAN RAKYAT**

**PERTANYAAN : LISAN**

**DARIPADA : TUAN JEFF OOI CHUAN AUN  
[JELUTONG]**

**TARIKH : 28 OKTOBER 2015 (RABU)**

**SOALAN :**

**Tuan Jeff Ooi Chuan Aun [Jelutong] minta PERDANA MENTERI menyatakan manakah syarikat-syarikat yang akan diberi bantuan dan dokongan Tabung Khas RM20 Billion menerusi suntikan dana ke dalam ValueCAP. Adakah ia hanya khusus diperuntukkan kepada syarikat-syarikat Bumiputera.**

**JAWAPAN: YB SENATOR DATO' SRI ABDUL WAHID B. OMAR,  
MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI**

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, syarikat ValueCAP Sdn Bhd telah ditubuhkan di bawah Akta Syarikat 1965 pada 16 Oktober 2002. Objektif penubuhan syarikat adalah untuk menyumbang secara positif kepada aktiviti pasaran saham tempatan di samping memberi peluang kepada ValueCAP untuk melabur dalam syarikat-syarikat tersenarai yang mempunyai asas kewangan yang kukuh serta prospek pertumbuhan baik yang mana diniagakan pada nilai pasaran yang rendah. Penubuhan ValueCAP pada masa tersebut kena pada waktunya dan sejajar dengan seruan Kerajaan dalam mempromosi pasaran saham yang lebih cekap di bursa saham tempatan dengan peningkatan bilangan pelabur-pelabur institusi yang lebih besar yang mana dapat mencerminkan nilai sebenar saham-saham di pasaran.

Dana RM20 billion bagi tujuan "Mandat Yang Diperbaharui" tersebut akan diperuntukkan oleh pemegang-pemegang saham ValueCAP, iaitu Khazanah Nasional Berhad ("Khazanah"), Kumpulan Wang Persaraan (Diperbadankan) ("KWAP") dan Permodalan Nasional Berhad ("PNB") dengan matlamat mengambil peluang melabur dalam saham syarikat-syarikat tersenarai di Bursa Malaysia "di bawah nilai" yang mempunyai asas perniagaan kukuh dan mempunyai potensi pertumbuhan jangka panjang.

Penyertaan ValueCAP di dalam pasaran domestik ini dijangka dapat menyuntik dana institusi tambahan ke dalam pasaran dan seterusnya meningkatkan kecairan di pasaran. Dengan mandat yang diperbaharui ini dan dengan bertambahnya kecairan di pasaran serta minat dan aktiviti pelabur-pelabur dalam pasaran saham tempatan, ianya dijangka membolehkan syarikat-syarikat memperolehi modal secara lebih efisien bagi membiayai keperluan pertumbuhan syarikat dalam jangka panjang. Amaun RM20 bilion tersebut akan dilaburkan secara berperingkat bergantung kepada nilai saham semasa dan waktu yang sesuai. Ini secara tidak langsung dapat menyumbang secara positif terhadap kegiatan syarikat-syarikat di pasaran, dan terhadap pertumbuhan ekonomi negara amnya.

Seterusnya, suntikan dari pemegang-pemegang saham akan diberi dalam bentuk bon dan dana kewangan luar atau bentuk permodalan lain akan hanya dipertimbangkan dengan syarat ianya mendapat kelulusan Lembaga Pengarah. Dana yang dilabur tidak bertujuan membantu mana-mana syarikat, samada Bumiputera atau bukan Bumiputera. Pelaburan yang dibuat adalah berpandukan falsafah pelaburan berjangka panjang dan tidak semata mata untuk jangkapendek. Ianya berasaskan penilaian terperinci dan rapi terhadap prestasi kewangan saham-saham syarikat dan tidak terhad kepada mana-mana syarikat tertentu. Secara keseluruhannya, pelaburan yang dilaksanakan oleh ValueCAP adalah merangkumi saham-saham syarikat di sektor perbankan, industri pengguna, perkhidmatan, pembinaan, perladangan dan hartanah. Pemilihan saham juga tidak berdasarkan sentimen dan spekulasi, sebaliknya penekanan diberikan ke atas syarikat yang mempunyai rekod perolehan yang kukuh dan konsisten, aliran tunai yang stabil dan dipacu oleh Pengurusan yang baik dari segi tadbir urus

syarikat. Syarikat-syarikat yang memberikan pulangan dalam bentuk dividen yang baik dan “defensif” juga menjadi pilihan contohnya “Malayan Banking Berhad”, “United Plantation Berhad” dan juga syarikat-syarikat di kalangan “pelaburan amanah hartanah” atau “REITs” yang rata-ratanya memberikan pulangan dividen melebihi kadar 5% setahun.

Dana ini tidak akan diperolehi dari pihak Kerajaan dan tidak akan dijamin sama sekali oleh pihak Kerajaan.

ValueCAP dianggotai oleh pengurus-pengurus pelaburan profesional yang mempunyai rekod prestasi yang cemerlang bagi memastikan objektif-objektif pemegang sahamnya tercapai. Ini adalah bagi memastikan objektif jangka panjang mandat terpelihara dan menepati garis panduan pelaburan yang ditetapkan oleh Lembaga Pengarah dan Jawatankuasa Pelaburan yang independen dan bebas dari pemegang saham.

Untuk makluman Ahli yang Berhormat, sejak tahun 2003 sehingga 2013, ValueCAP mencatatkan prestasi kewangan yang cemerlang, dengan pencapaian purata pulangan pelaburan ekuiti melebihi 16.3 peratus setahun. Pada akhir tahun 2014, ValueCAP telah menghasilkan keuntungan terkumpul berjumlah RM8.5 billion. Sebahagian besar keuntungan yang dijana telah diagihkan kembali dalam bentuk dividen kepada pemegang-pemegang saham ValueCAP berjumlah di sekitar RM8.4 billion.

Sekian, terima kasih.